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Protokół Nr 30/2018 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

 w dniu 18 października 2018 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – Lech 
Brzozowski, Członkowie Zarządu: Henryk Klimaszewski i Janusz Kwiatek oraz Skarbnik Powiatu 
- Renata Mróz, Sekretarz – Elżbieta Bieniek, Dyrektor ZOZ  - Anna Osłowska wraz z księgową – 
Iwoną Dwórznik, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – Jacek Dłuski, Kierownik Wydziału 
Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego - Jolanta Tymińska, zgodnie z załączoną 
listą obecności. 

Obrady otworzył i prowadził Starosta Grzegorz Napiwodzki. 
 
Porządek obrad: 

I. Zespół Opieki Zdrowotnej: 
1. Omówienie programu naprawczego ZOZ. 

II. Powiatowy Zarząd Dróg: 
1. Rozpatrzenie wniosku Urzędu Miejskiego w Nidzicy o pozbawienie kategorii drogi 

powiatowej części nieruchomości w Rączkach. 
2. Zbycie sprzętu – wniosek o wyrażenie zgody na obniżenie wartości. 
3. Realizacja umów na projekty budowlane: Safronka-Powierż, Napiwoda-Bartoszki- 

Grzegórzki. 
III.  Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Starostwu Powiatowemu w Nidzicy 
przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. 

2. Wynagrodzenia nauczycieli za 9 miesięcy. 
IV. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Omówienie protokołu pokontrolnego. 
V. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2018. 
 

Ad. I. 
p. Anna Osłowska wraz z p. Iwoną Dwórznik omówiły program naprawczy ZOZ, 

przygotowany w związku z poniesioną w roku poprzednim stratą. Stanowi on załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zapytał, czy są jakieś zagrożenia w realizacji tego programu. 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że założenia do niego są takie, jak do inwestycji. Jeśli 

pozyskają działalność geriatryczną, to zwiększą przychody. Minimalizują koszty. W 2017 r. na mocy 
rozporządzenia podniesiono wynagrodzenia medyczne. Obecnie trwa wyliczanie kontraktu  na II 
półrocze 2018 r. Dyrektor poinformowała, że zachorowalność jest dużo niższa i ZOZ nie wykona 
tyle procedur (2% mniej), co w ubiegłym roku, więc ZOZ chciałby nadlimit z pierwszego półrocza 
przesunąć do wykonania drugiego. Kontrakt wyniesie 17-18 mln zł. I półrocze 2018 r. jest na plusie, 
a w lipcu była druga tura podwyżek. 

p. Henryk Klimaszewski zauważył, że kontrakty z NFZ zawierane są co pół roku. Zapytał 
czy w II półroczu będą uwzględnione środki na podwyżki?  

p. Anna Osłowska odparła, że dłuższe kontrakty są dla ZOZ lepsze. Kiedyś były 3-letnie. 
Zaznaczyła, że 1100 zł musi wliczyć pielęgniarkom do etatu. To wygeneruje kolejny koszt. Wczoraj 
dyrektor otrzymała propozycję wysokości kontraktu na II półrocze. NFZ przysyła tym razem 
jednostronne oświadczenie, na którym nie ma nawet miejsca na podpis szpitala. Propozycja ta jest 
o 3% wyższa od I półrocza, ale trzeba wypracować procedury. 

Więcej pytań nie było. Zarząd przyjął przedstawiony Plan bez uwag. 
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Starosta Grzegorz Napiwodzki zapytał, na jakim etapie jest rozbudowa ZOZ. Zauważył, że 
dosyłane są zmiany harmonogramu rzeczowo-finansowego. Zapytał, z czego to wynika. 

p. Anna Osłowska odparła, że firma chce przesunąć prace ziemne z października na listopad. 
Przedstawi propozycję projektu zamiennego. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zapytał, czy nie ma zagrożenia dla projektu. Czy cokolwiek 
nie zostanie zakwestionowane? 

p. Anna Osłowska poinformowała, że nie ulegnie zmianie część ze środków unijnych. Ilość 
metrów będzie taka sama. Piwnice zostaną przeniesione na powierzchnię. Dodała, że jest 
możliwość pozyskania środków z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska na poprawę 
efektywności energetycznej. ZOZ ma przedstawić stary i nowy projekt i wykazać poprawę 
energetyki budynku. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zapytał, czy była potrzeba przeniesienia piwnic? 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że to wpłynie na poprawę efektywności energetycznej, 

odejdą przy tym dwie windy. 
Starosta Grzegorz Napiwodzki zapytał o koszty. 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że koszty się zmniejszą.  
Starosta Grzegorz Napiwodzki zapytał, jak ZOZ się z tego rozliczy. Będą inne kwoty, inny 

kosztorys, nowe zadanie. Cena realizacji wynika z przetargu. Obawia się, czy zmiana nie spowoduje 
tego, że nie osiągniemy celów założonych w dofinansowaniu. 

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że cały czas ZOZ ma to na myśli. Tomograf i geriatria się nie 
zmieniają, tylko się przenosi piwnicę na powierzchnię. Ma na myśli pozyskanie środków z NFOŚ, 
żeby zmniejszyć kredyt. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zapytał, w ilu procentach jest dofinansowanie z NFOŚ. 
p. Anna Osłowska odparła, że nie pamięta.  
Starosta Grzegorz Napiwodzki zapytał, czy p. Osłowska nie widzi zagrożenia projektu. 
p. Anna Osłowska stwierdziła, że nie, tylko przesunięcie rozpoczęcia prac nie pasuje. 
Starosta Grzegorz Napiwodzki uważa, że to nie jest zręczna sytuacja, że po przetargu ktoś 

opracowuje projekt zamienny. Prosił, aby na to uważać. Stwierdził, że firma na pewno nie chce 
dołożyć do inwestycji. Gdyby projekt zamienny robiła firma z zewnątrz, byłaby inna sytuacja, ale 
tu jest ten sam wykonawca. Ponadto NFOŚ sprawdza inwestycje tylko pod względem efektywności. 
Nie rozstrzyga innych rzeczy. W pewnym momencie na pewno pojawią się pytania, w jakiej formie 
zostało zlecone zamówienie, jaki był przetarg. Postępowanie było w trybie przetargu 
nieograniczonego, a teraz jest zmieniany projekt, dodajemy dodatkowe elementy.  

p. Anna Osłowska dodała, że cały czas czuwa nad tym również mecenas.  
Starosta Grzegorz Napiwodzki zwrócił uwagę, żeby nie znaleźć się w sytuacji bez wyjścia. 
p. Anna Osłowska dodała, że jeśli nie uda się pozyskać środków z NFOŚ, to zrealizują to, 

na co jest umowa.  
 
Starosta Grzegorz Napiwodzki przekazał dyrektor ZOZ sygnały dotyczące długiego czasu 

oczekiwania na wypisy z oddziału wewnętrznego.  
p. Anna Osłowska obiecała to sprawdzić. 
 
p. Anna Osłowska i p. Iwona Dwórznik opuściły salę obrad, a dołączył p. Jacek Dłuski. 
 
Ad. II.1. 
p. Jacek Dłuski omówił wniosek Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym i Rolnictwa 

przy Urzędzie Miejskim w Nidzicy, w sprawie możliwości pozbawienia kategorii drogi powiatowej 
części nieruchomości, będącej w trwałym Zarządzie Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy w m. 
Rączki, oznaczonej jako działka nr 46/5 i przekazania jej do zasobów gminnych Gminy Nidzica w 
celu powiększenia bezpośrednio przyległej działki gminnej, wykorzystywanej przez Sołectwo 
Rączki na potrzeby społeczne oraz rekreacyjno-wypoczynkowe wsi. Dyrektor podkreślił, ze chodzi 
o 250 m2 gruntu. Dodał, że w roku 2015 w miejscowości Rączki przebudowano kompleksowo 
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drogi powiatowe i nie przewiduje się prowadzenia dodatkowych prac budowlanych na działkach 
drogowych. W związku z tym wskazany fragment działki nie będzie wykorzystany w celach 
rozbudowy infrastruktury drogowej. Chcąc przekazać gminie tę nieruchomość, należy wydzielić 
geodezyjnie część działki nr 46/5 obręb Rączki Gmina Nidzica. Wydzielona działka może zostać 
przekazana Gminie Nidzica nieodpłatnie poprzez podjęcie stosownej uchwały Rady Powiatu. 
Wszelkie koszty związane z wydzieleniem działki oraz opłaty notarialne leżeć będą po stronie 
Wnioskodawcy. 

Zarząd Powiatu, bez uwag, jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku.  
 
Ad. II. 2. 
p. Jacek Dłuski poinformował, że Powiatowy Zarząd Dróg ogłosił przetarg na sprzedaż 

zbędnego sprzętu i pojazdów, ale żadna oferta nie wpłynęła. Poinformował, że w takiej sytuacji w 
II przetargu można obniżyć cenę wywoławczą do 50%. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 102/2018 w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż środków trwałych w Powiatowym Zarządzie Dróg w Nidzicy 
(o obniżonej o 50% wartości). Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. II 3. 
p. Jacek Dłuski przedstawił realizację umów na projekty budowlane: Safronka-Powierż, 

Napiwoda-Bartoszki-Grzegórzki. Poinformował, że 26 września br. wystąpił do pracowni 
projektowych z prośbą o przedstawienie informacji o zaawansowaniu prac. Dokumentacje nie będą 
opracowane zgodnie z umowami. Obie firmy mają problemy z decyzjami środowiskowymi. 
Dyrektor odpisał im, że okoliczności te są nie do zaakceptowania, ponieważ przez cały czas trwania 
umów wykonawcy nie monitowali problemów z realizacją. Jeśli projekty będą złożone po terminie 
umownym, to naliczane będą kary umowne. 

Zarząd jednogłośnie był zgodny z powyższym stanowiskiem, tym bardziej, że firmy 
nie zgłaszały żadnych problemów.  

 
Ad. III.1. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie powierzenia Starostwu 

Powiatowemu w Nidzicy przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. 
Zarząd podejmując uchwałę powierzy Starostwu przeprowadzenie postępowania na dostawę 

energii elektrycznej dla jednostek organizacyjnych. 
Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 103/2018 w powyższej sprawie, 

stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. III.2. 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że za 9 m-cy br. nie osiągają średniej nauczyciele 

mianowani i dyplomowani. Są to wynagrodzenia, które nie zawierają jeszcze nagród przyznanych 
na Dzień Edukacji Narodowej. Przypuszcza, że wymagana średnia zostanie osiągnięta po ich 
doliczeniu i w przyszłym miesiącu nie będzie już takiej sytuacji. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 
Ad. IV. 
p. Elżbieta Bieniek przedstawiła wyniki kontroli przeprowadzonej 20.09.2018 r. w Zespole 

Opieki Zdrowotnej w Nidzicy przez pracowników Oddziału Rejestru i Kształcenia Medycznego 
Wydziału Zdrowia Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie w zakresie 
zgodności wykonywanej działalności z przepisami określającymi warunki wykonywania 
działalności leczniczej oraz z danymi zawartymi w rejestrze podmiotów wykonujących działalność 
leczniczą. 

Podczas czynności kontrolnych nie stwierdzono nieprawidłowości.  
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Ad. V.1. 
p. Renata Mróz omówiła decyzje Wojewody i wnioski jednostek w sprawie zmian w budżecie: 
1) Decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 350/2018 z dnia 17 października 

zwiększająca plan dotacji celowej w dziale 754 rozdziale 75411 o kwotę 78.860 zł z 
przeznaczeniem na uzupełnienie wydatków związanych z realizacją zadań przez komendy 
powiatowe PSP, w tym na odtworzenie zużytego sprzętu i wyposażenie, usługi 
remontowe, zakup materiałów i paliwa. 

Zarząd jednogłośnie zwiększył plan dochodów zgodnie z powyższą decyzją, 
jak również zwiększył plan wydatków w rozdziale 75411, w podziale na paragrafy: 
§ 4210 o kwotę 38.860 zł, §4260 o kwotę 13.000 zł, § 4270 o kwotę  20.000 zł, § 4300 
o kwotę 7.000 zł. 

2) Decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 347/2018 z dnia 15 października 
zwiększająca plan dotacji celowej w dziale 754 rozdziale 75411 o kwotę 61.275 zł z 
przeznaczeniem na uzupełnienie wydatków związanych z realizacją zadań przez komendy 
powiatowe PSP. 

Zarząd jednogłośnie zwiększył plan dochodów zgodnie z powyższą decyzją, 
jak również zwiększył plan wydatków w rozdziale 75411, w podziale na paragrafy: 
§ 4210 o kwotę 23.275 zł, § 4270 o kwotę  38.000 zł. 

3) decyzja Krajowego Biura Wyborczego w Olsztynie zwiększająca plan dotacji powiatu o 
kwotę 5.650 zł  w dziale 751 rozdziale 75109 § 2110 z przeznaczeniem na zryczałtowane 
diety członków komisji wyborczych.  

Zarząd jednogłośnie zwiększył plan dochodów zgodnie z powyższą decyzją, 
jak również zwiększył plan wydatków o tę sama kwotę w rozdziale 75109 § 3030. 

4) Powiatowy Urząd Pracy wnioskował o przesunięcie kwoty 721 zł w ramach rozdziału 
85333, a mianowicie zmniejszenie planu wydatków w § 4360 o powyższą kwotę, a 
zwiększenie planu wydatków w: § 4410 o kwotę  220 zł, § 4430 o kwotę 1 zł, § 4700 o 
kwotę 500 zł. Zmiany te są niezbędne w celu zabezpieczenia potrzeb jednostki w zakresie 
zwrotu kosztów podróży służbowej pracowników oraz opłaty za badanie techniczne 
samochodu służbowego. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
5) Starostwo Powiatowe wnioskowało o przesunięcie kwoty 3.041,75 zł w ramach działu 

751, a mianowicie zmniejszenie planu wydatków w rozdziale 75109 w: § 4010 o kwotę 3.000 
zł, § 4110 o kwotę 17,23 zł, § 4120 o kwotę 24,52 zł, a zwiększenie planu wydatków w:                
§ 4170 o kwotę 2.938,43 zł, § 4210 o kwotę 103,32 zł. Zmiany te dotyczą przygotowania i 
przeprowadzenia wyborów do organów jst zarządzonych na dzień 21 października 2018 r. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 Wszystkie powyższe wnioski zawarte zostały w uchwale Nr 104/2018 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2018, którą podjęto jednogłośnie. Stanowi ona załącznik 
do niniejszego protokołu.  

 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 

Inspektor   
/ - / Małgorzata Jarka  Przewodniczący Zarządu 
 / - / Grzegorz Napiwodzki 
 Z-ca Przewodniczącego  

/ - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  
/ - /Janusz Kwiatek  
Członek Zarządu  
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               / - / Henryk Klimaszewski 
 

 

 

 
 


